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Verslag Bestuursorgaan 10/09/2021 

 

Locatie: Elewijtcenter 

Aanwezig: Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Raf Baudewijn, Kristof Briers, Erwin Dirkx 

Via Teams: Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, Philip Hendrix, Peter Claes 

Afwezig: / 

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Bart Danhieux, Luc Tack, Patrick Boes, Jan Stryckers 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Na enkele kleine correcties wordt het verslag goedgekeurd voor publicatie.  

 

3. Beslissingen bureau en via mail 

Er zijn de voorbije periode een aantal beslissingen genomen door het bureau en door het BO via 

mail: 

• Naar aanleiding van de mail van A. Kortrijk ivm de leveringsplicht seizoen 2019-2020 

heeft het bureau beslist om een rechtzetting te voorzien voor Kortrijk en voor enkele 

andere clubs. Daarbij komt het BO terug op een eerdere beslissing om voor het seizoen 

2019-2020 een aangepast minimum in te voeren van 10 ipv 15 wedstrijden voor 

scheidsrechters om te voldoen aan de leveringsplicht. Kortrijk en andere clubs op wie 

deze beslissing betrekking heeft, zijn gecontacteerd door het secretariaat. 

• Op 23/07/2021 heeft het BO de laatste wijzigingen van het Jeugdreglement 

goedgekeurd. Deze zijn ondertussen gepubliceerd en gecommuniceerd naar de clubs. 

• Op 18/08/2021 heeft het BO het voorstel reglement JSF 2022-2023 goedgekeurd. Dit 

voorstel is ingediend bij SportVlaanderen voor de subsidieaanvraag van 1 september. 

Het BO heeft daarbij beslist om de bestraffing van de speelregels nog niet op te nemen 

in het reglement vooraleer de speelregels eerst geëvalueerd worden na dit seizoen. 

• Op 18/08/2021 heeft het BO beslist om een indexering toe te passen op de 

wedstrijdvergoedingen voor de scheidsrechters. Deze indexering loopt gelijk met een 

indexering van de vergoedingen op KBHB-niveau na een beslissing van het PUC. 

• Op 30/08/2021 heeft het BO beslist om de vergoeding van de scheidsrechters aan te 

passen. Daarbij worden de scheidsrechters niet langer betaald aan een km-vergoeding 

van 0,2€, maar ontvangen ze de maximaal toegelaten vergoeding per km (€ 0,3707 vanaf 

01/07/2021). Waar men vroeger van het principe uitging dat elke SR-er apart reed, 

moeten de SR-ers vanaf nu verplicht carpoolen. De volledige procedure wordt 

uitgewerkt op KBHB-niveau en dan gecommuniceerd naar de scheidsrechters. Nadien 

worden ook de clubs geïnformeerd. 
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4. Beheer SG 

- Vertrek Jelle 

In onderling overleg is de opzegtermijn van Jelle ingekort. Hij is een uitdaging gestart in 

het onderwijs. De taken van Jelle worden verdeeld onder de andere collega’s. Voor de 

KBHB is Dries het aanspreekpunt. 

 

- Langdurige afwezigheid Els 

Els zal vanaf 1 oktober langdurig afwezig zijn. Ze neemt zorgverlof om voor haar ouders 

te zorgen. In eerste instantie gaat het om 3 maanden, maar het is zeer waarschijnlijk 

dat ze dit verlof zal verlengen. De taken van Els worden herverdeeld onder de collega’s. 

Alex De Brauwer zal vanuit de financiële cel ondersteunen. 

 

- Werking secretariaat 

Naast Jelle en Els die wegvallen, heeft ook Philippe Denis beslist om niet langer de 

aanduidingen te doen. Samen zorgt dit momenteel voor een verhoogde belasting van de 

mensen op het secretariaat. 

 

- Financieel STAVAZA 2021 

Dries heeft een toelichting gedaan rond een prognose van het resultaat voor de VHV 

2021. Door het toepassen van de technische werkloosheid en de ingrepen langs 

kostenzijde door o.a. het verminderen VTE (met vertrek van Jelle) en het stopzetten van 

het contract met De Broodplank liggen de kosten een stuk lager dan begroot.  

Een aantal zaken die het resultaat negatief beïnvloeden zijn de beslissing van de Regio’s 

om de ledenbijdrage van de clubs terug te betalen, de beslissing om een rechtzetting te 

voorzien van de leveringsplicht en de regularisatie van SportVlaanderen van de subsidies 

2020. Dit geeft een voorlopige en zeer voorzichtige prognose van -15K voor 2021.  

 

- Contracten bestuurders 

Dries heeft voor alle bestuurders die dat wensen een vrijwilligerscontract opgemaakt. 

Op die manier kunnen op een correcte manier de verplaatsingskosten worden uitbetaald. 

Voor de leden die fysiek aanwezig waren is het contract ondertekend. 

 

- Ethias 

Ethias voorziet opnieuw een korting. Er wordt gedurende 2 seizoenen telkens 10% korting 

gegeven. Zodra de creditnota’s van Ethias worden terugbetaald zullen deze zoals vorige 

keer verrekend worden aan de clubs. 

 

- Wedstrijdvergoedingen 

De Sch C heeft een voorstel gedaan om de wedstrijdvergoedingen te verhogen. Het BO 

heeft echter beslist om hier niet op in te gaan. Er zullen door het gewijzigde statuut en 

de indexering al extra kosten voor de clubs zijn.  

 

- Schrapping Leuven 

De voormalige bestuurders van HC Leuven hebben een verzoek gedaan om opnieuw te 

mogen aansluiten bij een club. Het BO heeft dit verzoek onderzocht. Gezien de 

openstaande schuld niet is vereffend, kan het BO niet ingaan op dit verzoek. 

 

- Corona protocol 

Er is een Corona protocol uitgewerkt in afspraak met LFH. Erwin D. betreurt dat er niet 

kan gewerkt worden met het COVID-Safe systeem voor wedstrijden. Dit is echter 

wettelijk niet toegelaten. 
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5. Beheer KBHB 

- Volgende PUC is op 14/09/2021 

Op dit ogenblik heeft er niemand extra punten om op het PUC te brengen. 

 

- Red Wolves 

De loting van de Red Wolves is gekend en we weten eveneens dat er gespeeld wordt in 

heen- en terugwedstrijden. De exacte data worden momenteel vastgelegd.  

 

6. Celwerking 

Cellen die doorgingen in juli en augustus en vandaag aan bod komen (Breedtesport, 

Competitie, Topsport, Juridisch, JSF, IT, GES en MARCOM) 

Cellen die doorgaan in september en aan bod komen in oktober (Breedtesport, 

Topsport, JSF en IT) 

 

Cel Breedtesport 

De eerste evaluatie van de acties tijdens de zomer zijn zeer positief. Bij de 

verantwoording van de promotieactiviteiten liggen de aantal bereikte kinderen veel 

hoger dan de voorbije jaren. De Structoer is een succes en we kunnen alleen maar 

hopen dat dit ook resulteert in meer instroom bij de clubs. 

 

Cel Tosport 

Er zijn een aantal vergaderingen geweest tussen Bart, Giannoula, Luc en Dries. Er is 

gesproken over de werking van de toekomst en er is gezocht naar nieuwe leden voor de 

Cel. O.a. Marijn Peeters, Alex Jacobs en Ines Stakenborg hebben al toegezegd. 

Zodra de samenstelling van de Cel rond is wordt de werking verdergezet. Giannoula 

geeft nog een korte toelichting rond de samenwerking van de VHV met de Noord-

Antwerpse Handbalacademie die dit seizoen van start gaat. 

 

Juridische Cel 

De timing van de meeting in augustus is ongelukkig, de cel wordt pas actief tijdens en 

naar het einde van het seizoen. De andere data zijn wel ok. 

 

Beheerscomité JSF 

Het beheerscomité JSF is samengekomen en heeft o.a. gewerkt aan het nieuwe 

reglement 2022-2023 dat werd voorgelegd aan het BO. Er is ook afgesproken dat er 

meer overleg komt met Cel Financiën.  

 

Cel IT 

Er zijn een aantal updates mbt IT. Er is een belangrijke stap gezet naar het invoeren 

van een digitaal wedstrijdblad. We hebben een overeenkomst ontvangen van NuScore. 

Financieel is het een aantrekkelijk voorstel. Er zijn nog een aantal bemerkingen die 

moeten uitgeklaard worden alvorens we verder kunnen, maar normaal gezien zijn dit 

formaliteiten en kan binnenkort de testfase beginnen. 
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Cel Marcom 

Kristof geeft een toelichting. Het is momenteel heel moeilijk om iemand op het 

secretariaat het gedeelte marketing te laten behartigen. Kristof en Dries kijken om 

hiervoor een project in te dienen bij de UCLL. Anderzijds kan dit even duren en is het 

aantrekken van een jobstudent een alternatief dat we sneller kunen starten. 

 

Cel Competitie 

Er is een aanpassing gebeurd van het reglement M19 door het wegvallen van een team. 

Voor de VHV Jeugdfinales zal de club die 2 jaar geleden een voorstel had gedaan 

opnieuw de kans krijgen om tegen die voorwaarden de finales te organiseren. 

 

7. Varia 

Lier wordt satellietclub van Uilenspiegel 

Giannoula houdt zich afzijdig bij dit onderwerp. 

Gerrit heeft deze aanvraag doorgestuurd. Lier was bij opstart een groot succes, maar 

momenteel lukt het niet voor Lier om zelfstandig verder te gaan. Er zijn een aantal 

spelers die geen spelgelegenheid hadden en door de samenwerking met Uilenspiegel 

wordt dat opgelost. Het BO geeft zijn akkoord.  

 

Hervorming regio’s 

Er is opnieuw overleg geweest tussen de 3 regio’s, deze keer mbt de opleiding SR en TO. 

Het was een constructief gesprek waar opnieuw enkele stappen zijn gezet naar een 

vereenvoudiging van een aantal zaken. In september wordt het volgend overleg gepland. 

 

Percentages reglement JSF bevestigen 

Het BO is akkoord om de percentages LUIK 1 aan te passen van 33% naar 36%, LUIK 2 aan 

te passen van 45% naar 43% en LUIK 3 van 22% naar 21%. Deze aanpassing is noodzakelijk 

om te voldoen aan de verplichtingen van Sport Vlaanderen. Tim maakt wel de bemerking 

dat de aanpassingen van het reglement JSF ook besproken en bekrachtigd moeten 

worden op het BO. 

 

Nieuwe cursus TO 

In opvolging van het voorgaande overleg gaat er op 15/09 een Try-out door van de 

vernieuwde cursus TO. Deze zal deels online georganiseerd kunnen worden en moet 

uiteindelijk ook uniformiteit bieden binnen heel Vlaanderen. 

 

Beslissingen rond spelregels 

Raf geeft een toelichting omtrent de beslissingen die de voorbije maanden zijn genomen 

omtrent de spelregels. Is deze spelregelwijziging op de juiste manier tot stand gekomen? 

Hij vreest dat de regels misschien wel beter zijn voor topsport en het niveau van de 

betere spelers, maar hij heeft zeer veel vragen of dat deze regels ook wel goed zijn voor 

de breedte. Er zijn tal van argumenten en voorbeelden die erop wijzen dat het blind 

toepassen van deze regels kan leiden tot meer drop-out. Bovendien zijn de regels 

halsoverkop in juli nog doorgedrukt waardoor clubs hier ineens mee aan de slag moeten. 

Raf wil het positief benaderen, want inhoudelijk zijn de regels dus wel goed, maar hier 

hadden nooit straffen aan verbonden mogen zijn. Daarnaast is de manier waarop dit 

gecontroleerd moet worden onhoudbaar. JSR-begeleiders zijn niet altijd in staat om te 

oordelen over de opgelegde regels. Het is hun taak om de JSR te helpen. 

De regels zijn nu ingevoerd en zullen op het einde van het seizoen geëvalueerd worden.  

Erwin D treed Raf bij en heeft het gevoel dat we ons teveel willen afspiegelen aan het 

buitenland. De situatie daar is niet te vergelijken met die in België. 
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Raf vraagt om de komende tijd na te denken over de manier waarop deze beslissing tot 

stand is gekomen. Hij is absoluut voorstander om het werkveld veel meer te betrekken 

bij wijzigingen van spelregels. Hij vraagt niet om dit nu uit te klaren, maar wel om 

hierover na te denken. 

Dries laat weten dat hij het punt goed begrijpt. De voorbije maanden heeft hij ook 

gemerkt dat een aantal dossier te laat tijdens het seizoen aan bod zijn gekomen. Door 

een jaarplanning in te voeren, hoopt hij alvast dat de timing dit seizoen beter is. 

Daarnaast is het geen probleem om het werkveld meer te betrekken. Hij roept de cellen 

ook op om hier oor naar te hebben en werk van te maken. 

Anderzijds moet er ook een goed evenwicht worden gezocht. Hoe meer mensen 

betrokken zijn bij alle beslissingen, hoe meer alles ook vertraagd. 

Kristof vindt dat we ook moeten durven nadenken over de structuren binnen ons handbal. 

We zijn maar een kleine organisatie, maar hebben een complexere beslissingsstructuur 

dan sommige multinationals. Het BO is voornamelijk bezig met het opvolgen van het 

administratieve rond de beslissingen. Wie is er bezig met het beleid op lange termijn? 

Momenteel werken alle eilandjes naast elkaar door. 

Het BO dient uiteraard wel om te zorgen dat er goed bestuurd wordt binnen de federatie, 

maar het lange termijn denken mag niet uit het oog worden verloren. 

 

 

8. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door via Teams op 04/10/2021 om 20u. 

 

ndertekening documenten: 
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